
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande 

På kommunfullmäktige den 28/1 2021, fick sverigedemokraternas motion gällande 

en utökning av befintlig skolgård samt parkering på Rydö skola avslag. Vår KSO 

eller någon annan ledamot från majoriteten Framtid Hylte 2.0 bemödade sig inte 

ens med att åka ut och se efter hur det förhåller sig på skolan. Översyn och 

reparation av staketet fanns det inte ens svar på i motionssvaret. Politik handlar 

om prioriteringar, och säkerheten kring våra skolor borde vara en viktig sådan. 

Med anledning av ovanstående: 

- Anser vår KSO att barnens säkerhet kring kommunens skolor inte är 
en viktig prioritering? 

.,~Hylte genom: 

Stina Isaksson Gruppledare 
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